
Referat fra FAU møte Torød skole 07. desember 2020 
 
 

Tilstede Trinn Representant e-post 

v SFO Maria Etnestad Drivdal  medrivdal@gmail.com 

v 1. trinn Marlene Ersvik Sandberg  marlenekja@gmail.com 

 2. trinn  Yvonne Elisabeth Olsen Kvien  
 

yvonne.kvien@imfconsulting.no 

v 3. trinn Janne Kristina Kjær-Halvorsen  

v 4. trinn Trude Borge Iversen trudeiversen@yahoo.no  

v 5. trinn Emilie Wadel milly_emilie@hotmail.com  

v 6. trinn Trine Gervin Tr-j@online.no  

 7. trinn Janne Kristina Kjær - Halvorsen  
 

jannekkh@outlook.com  

v Rektor Anette Schømer annette.schomer@faerder.kommune.no  

 
 

Saker / Aksjoner Ansvar 

Nytt fra trinnene/SFO 
 
SFO  – ingen saker 
1. Trinn – Ingen saker, det er vikar på trinnet pga sykemeldt lærer 
2. Trinn - Foreldrerepresentant ikke til stede 
3. Trinn – Ingen nye saker 
4. trinn -  Ingen nye saker  
5. trinn – Foreldre har ytret ønsket om flere voksne ute i friminuttet 
6. trinn – Ingen saker – de har ønsket en ny gutt velkommen 
7. trinn – Ingen nye saker. Det jobbes godt med henholdsvis gutte- og jentemijøet på 
trinnet 
 
 
Til ønsket om flere voksne ute i friminuttene kunne rektor opplyse om at det generelt 
er god voksendekning ute i friminuttene. Pga kohorter er det ekstra mange ute nå.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

FKFU 
 
Det ble avholdt et møte i FKFU i 4. november. Referatet ligger på kommunens 
hjemmeside.  
 
Der ble blant annet ordningen med hjertesone drøftet, og Teie skole informerte om 
hvordan de hadde jobbet med dette. Hjertesone fra Trygg Trafikk er en ordning for å 
skape trafikksikkerhet rundt skolen.  
 
FAU diskuterte hvorvidt det var nødvendig med noen grep rundt Torød skole utover 
at det står voksne ved fotgjengerovergangen om morgenen og eventuelt andre tiltak 
fra skolen. Rektor mente at det for tiden ikke var store utfordringer med henhold til 
trafikksikkerhet rundt skolen.  
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Kort informasjon fra rektor 
Torød skole har gjort det veldig bra på nasjonale prøver for femte trinn. Beste skolen 
av alle skolene i kommunen! 
 
Fritidsklubb (SFO) i musikkrommet er i gang, men det vil ta noe tid før rommet står 
klart.  
 
Elevrådet har et ønske om akebakke rundt jordet og har snakker med utedrift om 
dette – det ser ut som det skal gå i orden.  
 
Klatrepark: Skolen har fått grønt lys fra overordnet skoleledelse i kommunene til å 
gå videre med prosjektet. Det avtales nærmere en befaring med representanter fra 
kommunen.  
 
Hjertesukk fra lærere. Mange voksne leser ikke ukebrevet og går glipp av viktig 
informasjon. Det oppfordres derfor til at alle foreldre følger med på ukebrevene og 
hold de avtalene som er gjort.  
 
Oppfølging:  
Alle FAU representantene bringer denne hjertesukket videre til sine trinn 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle FAU 
rep 

Vedtekter  
 
Det hadde ikke kommet noen innspill til vedtektene og de ble vedtatt som foreslått.  
 

 

Budsjett  
FAU sitt budsjett blir tema på neste FAU møte 
 
Skolen tar kostnadene og kjøper inn honved til hyttebygging. 
 
Oppfølging:  
FAU leder setter opp oversikt over FAU sitt regnskap og budsjett (inn og ut av konto 
de siste tre årene).  
 
Marie tar kontakt med Kirkens bymisjon for frakt av honved 

 
 
 
 
 
Trine 
 
 
Marie 

Saker til neste møte: 
 

- Faste saker 
- Nytt fra trinnene 
- Nytt fra skole/SFO 

- Oppfølging av plan for FAU for 2020/2021 (inkl klatrepark, honved osv) 
- Budsjett og regnskap 
- Eventuelt 

 

Neste møte: 25. Januar 2021 


